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OCTOBER 5, 2023


GRANTED

Attorney General of Québec v. Pekuakamiulnuatsh Takuhikan - and - Attorney General of Canada (Que.) (Civil) (By Leave) (40619)

The motion by the Attorney General of Québec to adduce new evidence, in accordance to Rule 92.1 of the Rules of the Supreme Court of Canada, is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Québec), Number 200-09-010153-200, 2022 QCCA 1699, dated December 15, 2022 and rectified on July 3, 2023, is granted with costs in the cause.



DISMISSED

Kweku Kuffuor v. His Majesty the King (Ont.) (Criminal) (By Leave) (40636)

[bookmark: BM_1_]The miscellaneous motions are dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number M53517, 2023 ONCA 107, dated February 7, 2023, is dismissed.



Adesimbo Adejuyigbe v. John Boynton, Torstar Corporation and Nordstar Capital LP (Ont.) (Civil) (By Leave) (40712)

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-22-CV-0021, 2023 ONCA 141, dated March 2, 2023, is dismissed with costs.



Pierre Joseph Ulysse v. Bank of Nova Scotia (Que.) (Civil) (By Leave) (40747)

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-09-030253-223, 2023 QCCA 360, dated March 17, 2023, is dismissed with costs.





Le 5 octobre 2023

OTTAWA – La Cour suprême du Canada s’est prononcée sur les demandes d’autorisation suivantes.




ACCORDÉE

Procureur général du Québec c. Pekuakamiulnuatsh Takuhikan - et - Procureur général du Canada (Qc) (Civile) (Autorisation) (40619)

La requête par le procureur général du Québec pour déposer de nouveaux éléments de preuve, conformément à la règle 92.1 des Règles de la Cour suprême du Canada, est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Québec (Québec), numéro 200-09-010153-200, 2022 QCCA 1699, daté du 15 décembre 2022 et rectifié le 3 juillet 2023, est accueillie avec dépens suivant l’issue de la cause.



REJETÉES

Kweku Kuffuor c. Sa Majesté le Roi (Ont.) (Criminelle) (Autorisation) (40636)

Les requêtes diverses sont rejetées. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro M53517, 2023 ONCA 107, daté du 7 février 2023, est rejetée.



Adesimbo Adejuyigbe c. John Boynton, Torstar Corporation et Nordstar Capital LP (Ont.) (Civile) (Autorisation) (40712)

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro COA-22-CV-0021, 2023 ONCA 141, daté du 2 mars 2023, est rejetée avec dépens.



Pierre Joseph Ulysse c. Banque de Nouvelle-Écosse (Qc) (Civile) (Autorisation) (40747)

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Québec (Montréal), numéro 500-09-030253-223, 2023 QCCA 360, daté du 17 mars 2023, est rejetée avec dépens.
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SEPTEMBER 29, 2023 / LE 29 SEPTEMBRE 2023

	Motion to join
	
	Requête en jonction




MARIETTE MORIN GONTHIER c. STEPHEN J. SHILLER 
(Qc) (40917)

-et entre-

MARIETTE MORIN GONTHIER c. SHILLDEV INC. ET CHANA BERNSTEIN
(Qc) (40918)

LA REGISTRAIRE :

À LA SUITE DE LA DEMANDE présentée par la demanderesse en vue d’obtenir une ordonnance pour joindre les deux (2) demandes d’autorisation d’appel des arrêts de la Cour d’appel du Québec, numéros 500-09-029710-217 (2023 QCCA 784) et 500-09-030066-229 (2023 QCCA 785), sous un numéro de dossier; 

ET APRÈS EXAMEN des documents déposés;

IL EST ORDONNÉ CE QUI SUIT :

La requête est rejetée.


UPON APPLICATION by the applicant for an order to join the two (2) applications for leave to appeal the judgments of the Quebec Court of Appeal, numbers 500-09-029710-217 (2023 QCCA 784) and 500-09-030066-229 (2023 QCCA 785), under one file number; 

AND THE MATERIAL FILED having been read;

IT IS HEREBY ORDERED THAT:

The motion is dismissed.
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	September 25, 2023

Sabrina Frazier

	v. (40550)

Attorney General of Canada (B.C.) 

(By Leave)


	











	







	NOTICE OF DISCONTINUANCE FILED SINCE LAST ISSUE

	
	AVIS DE DÉSISTEMENT DÉPOSÉS DEPUIS LA DERNIÈRE PARUTION




	NOTICE OF DISCONTINUANCE FILED SINCE LAST ISSUE
	


	AVIS DE DÉSISTEMENT DÉPOSÉS DEPUIS LA DERNIÈRE PARUTION
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OCTOBER 6, 2023

40175	La Presse inc. v. His Majesty The King and Frédérick Silva (Que.)
2023 SCC 22

Coram:	Wagner C.J. and Karakatsanis, Côté, Martin, Kasirer, Jamal and O’Bonsawin JJ.

The appeal from the judgment of the Superior Court of Quebec, Number 500-01-198023-191, 2022 QCCS 881, dated March 11, 2022, heard on May 16, 2023, is dismissed.

LINK TO REASONS



40223	Canadian Broadcasting Corporation, Global News, a division of Corus Television Limited Partnership, Postmedia Network Inc., CTV News, a division of Bell Media Inc., Glacier Media Inc., CityNews, a division of Rogers Media Inc., Globe and Mail Inc. and Torstar Corporation v. His Majesty The King and Aydin Coban - and - British Columbia Civil Liberties Association (B.C.)
2023 SCC 22

Coram:	Wagner C.J. and Karakatsanis, Côté, Martin, Kasirer, Jamal and O’Bonsawin JJ.

The appeal from the judgment of the Supreme Court of British Columbia, Number X078463-23, 2022 BCSC 880, dated May 26, 2022, heard on May 17, 2023, is dismissed.

LINK TO REASONS




LE 6 OCTOBRE 2023

40175	La Presse inc. c. Sa Majesté le Roi et Frédérick Silva (Qc)
2023 CSC 22

Coram:	Le juge en chef Wagner et les juges Karakatsanis, Côté, Martin, Kasirer, Jamal et O’Bonsawin

L’appel interjeté contre le jugement de la Cour supérieure du Québec, numéro 500-01-198023-191, 2022 QCCS 881, daté du 11 mars 2022, entendu le 16 mai 2023, est rejeté.

LIEN VERS LES MOTIFS





40223	Société Radio-Canada, Global News, a division of Corus Television Limited Partnership, Postmedia Network Inc., CTV News, a division of Bell Media Inc., Glacier Media Inc., CityNews, a division of Rogers Media Inc., Publications Globe and Mail Inc. et Torstar Corporation c. Sa Majesté le Roi et Aydin Coban - et - British Columbia Civil Liberties Association (C.-B.)
2023 CSC 22

Coram:	Le juge en chef Wagner et les juges Karakatsanis, Côté, Martin, Kasirer, Jamal et O’Bonsawin

L’appel interjeté contre le jugement de la Cour suprême de la Colombie-Britannique, numéro X078463-23, 2022 BCSC 880, daté du 26 mai 2022, entendu le 17 mai 2023, est rejeté.

LIEN VERS LES MOTIFS
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